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Protokoll nr 10 fört vid äldrenämndens handikappråd sammanträde tisda-
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Justerat den 13 november 2008 

 

 

 

Sylvia Stemme   Barbro Ohlson 

 

 

 

 

 

 

Ordförande  Sylvia Stemme (Elöverkänsligas Riksförbund) 

 

Vice ordförande   Kjell Hammar (DHR) 

 

Ledamöter  Inger Handell (NHR) 

 Barbro Ohlson (HRF)  

Lennart Nolte (SRF)  

 

Förhinder    Anita Runesved (FHLIS) 

 Yvonne Holmberg (A & A) 

 

 

 

Dessutom var Gunnel Rohlin och Raili Karlsson närvarande.  
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§ 1 Närvarande 

Sekreteraren noterade närvaro. 

 

§ 2       Val av justerare 

Barbro Ohlson utsågs att tillsammans med Sylvia Stemme justera dagens 

protokoll. 

 

§ 3       Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordningen 

            Rådet anmälde några övriga frågor varefter dagordningen fastställdes. 

 

§ 4       Anmälan av protokollsjustering HKR  8/2008-09-09 

Anmälan lades med godkännande till handlingarna. 

 

§ 5       Anmälan av protokollsjustering ÄN 9/2008-09-16 

Anmälan lades till handlingarna. 

 

§ 6       Anmälan av protokollsjustering KPR  8/2008-09-09 

Anmälan lades till handlingarna. 

 

§ 7       Sammanträdesdagar  2009 

Dnr 101-231/2008 

Förelåg äldreförvaltningen föreslag till sammanträdesdagar för år 2009 

under förutsättning att äldrenämnden beslutar om sammanträdesdagar en-

ligt förslaget för sin del.  

  

Rådet beslutade i enlighet med förslaget.  

 

§ 8        Motion (2008:58) Inrättande av projekt Bostad matchning 

Remissvar till kommunstyrelsen. 

Dnr 106-205/008 

 

Förelåg äldreförvaltningens förslag till äldrenämndens remissvar över en 

motion av Leif Rönngren (s). Motionären beskriver i motionen ett pro-

blem med att många äldre bor i trevåningshus utan hiss samtidigt som 

barnfamiljer ofta är trångbodda. Motionären föreslår att byten skulle un-

derlättas genom att dessa gruppers behov matchas mot varandra. Äldre-

förvaltningen anser att det redan idag finns goda möjligheter att byta lä-

genhet för dem som vill. 

 

Rådet lade ärendet till handlingarna utan erinran. 

 

§ 9      Upphandling av drift av vård- och omsorgsboende. 

 

Avdelningschef Raili  Karlsson informerade om äldreförvaltningens för-

slag till äldrenämndens remissvar över ett förfrågningsunderlag avseende 

upphandling av driften av ytterligare tio vård- och omsorgsboenden i sta-

den. Ärendet är sekretessbelagt till dess förfrågningsunderlagen publice-

ras. 

 

Rådet anmälde ingen erinran i ärendet. 
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§ 10     Anmälan av inkommen skrivelse från kommunstyrelsens  

handikappråd med förslag på tillgänglighetsindikatorer 

             Dnr 119-306/2008 

 

Rådet gjorde följande uttalande: 

Rådet instämmer i kommunstyrelsens handikappråds förslag  

- Att det första inriktningsmålet i stadens övergripande mål ska 

kompletteras med begreppet ”tillgänglig” 

- Att i begreppet ”hållbar livsmiljö” ska innefattas också ”hälso-  och 

sociala aspekter. 

 

§ 11     Tillgänglighet 

Vid föregående sammanträde väckta frågor om tillgänglighet bordlades. 

 

§ 12     Förvaltningschefens information 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 Utrednings- och statistikkontoret (USK) utför på uppdrag av äldreför-

valtningen en totalundersökning till hemtjänstmottagare, som påbörjas 

denna vecka, och stadsledningskontoret till alla boende i vård- och om-

sorgsboende. Resultatet ska publiceras på webben som ett led i att under-

lätta kundvalet. Samordning eftersträvas senare med socialstyrelsens 

brukarundersökningar. 

  Äldreförvaltningen genomför genom utrednings- och statistikkontoret en 

enkät till stadsdelsförvaltningarna om psykiska funktionshinder bland 

äldre. 

 Uppföljning av försöksverksamheten med medicinskt ansvariga för reha-

bilitering (MAR) pågår. 

 Uppföljning av kostverksamheten pågår. 

 Äldreförvaltningens bedömningskansli genomför en genomgång av alla  

biståndsärenden med hjälp av Äldrecentrum. En rapport beräknas vara 

klar i december. 

 Kulturprojektet i Kista/Rinkeby går nu vidare till Enskede-Årsta-Vantör 

och Farsta. Syftet är att nå även äldre i ordinärt boende genom träffloka-

ler. Nästa år ska projektet spridas till övriga stadsdelsnämnder. 

 Äldreförvaltningen avser att bjuda in HKR till ”julbord” i slutet av janua-

ri. 

 

§ 13     Övriga frågor 

 

 Barbro Ohlson, Kjell Hammar och Sylvia Stemme rapporterade från ett 

givande besök på Solberga vård- och omsorgsboende. Förvaltningsche-

fen beslöt att köpa in en bok, ”Sinnesstimulering i demensvården” av 

Lotta Olofsson och 

 Fariba Heydari för cirkulation i rådet. 

 Inger Handell, Kjell Hammar och Barbro Ohlson rapporterade från del-

tagande i äldreomsorgsdagarna på Stockholmsmässan 5-6 november. 

 Fråga ställdes om rätt till ersättning för deltagande vid heldagsutbildning 

för ledamöter vid kommunernas handikappråd den 15 november. 

Förvaltningen återkommer med besked. 
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 Barbro Ohlson rapporterade från en presentation genomförd av litterära 

sällskap där bl.a. ett antal synskadade med assistenter deltog. Barbro 

Ohlson och rekommenderade ökad användning av böcker och andra kul-

turyttringar i vården. 

 Ett pressmeddelande från Handikappförbunden delades ut. Pressmedde-

landet erinrade om att den svenska regeringen har förhörts av FN:s över-

vakningskommitté för ekonomiska, sociala och kulturella rättigheter. 

Handikappförbunden är starkt kritiska till hur Sverige lever upp till dessa 

rättigheter för människor med funktionsnedsättning. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Lars B Strand 

sekreterare 


